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Herinrichting Zuidpunt Buyskade 

Geachte leden van de raad, 

In de afgelopen jaren hebben bewoners in de omgeving van de Zuidpunt Buyskade 
bezwaren geuit tegen de plannen voor de herinrichting van de Zuidpunt en dan vooral 
tegen de aanleg van de voetbalkooi. 

Omdat recent het Van Beuningenplein in gebruik is genomen en er nog overleg plaats 
zou vinden over het goed inpassen van de voorziening in het groen van de Zuidpunt 
vond ik het verantwoord om - voorafgaand aan het indienen van een aanvraag 
omgevingsvergunning - nogmaals deskundigen en betrokkenen te consulteren over de 
geuite bezwaren, mede in relatie tot de speelbehoefte. Dit heeft geresulteerd in een 
uitgebreide consultatie en een speelruimteanalyse. 

Op de politieke avond op 20 december 2011 heb ik tevens toegezegd u als 
stadsdeelraad verslag te doen van de bevindingen en van de conclusies van het DB. 

Consultatieronde 

Het concept Plan van Aanpak is op 30 januari met vertegenwoordigers van het 
Buurtcomite besproken. 
Op 7 februari 2012 heb ik u middels een memo van dit Plan van Aanpak op de hoogte 
gesteld. 

In open gesprekken kwamen o.m. de volgende onderwerpen aan de orde. 
- Behoeftekant: ideeen over behoeften 
- Overlastkant: mogelijke bezwaren/wat voor overlast/wat is probleem? 
- Oplossingen/Mogelijkheden 

In totaal zijn er zeven gesprekken gevoerd met 13 betrokkenen. 
Bij alle gesprekken zijn twee vertegenwoordigers van het bewonerscomite, aanwezig 
geweest. 
De verslagen van de gesprekken zijn ter goedkeuring voorgelegd aan de respondenten. 
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Daarnaast hebben kinderen van de Westerparkschool de locatie Zuidpunt Buyskade 
o.l.v. een leerkracht bezocht en hun wensen kenbaar gemaakt, 15 juni 2012. 

Speelruimteanalyse 

Een onafhankelijke speelruimtespecialist (OBB Ingenieursbureau) heeft een quick scan 
uitgevoerd (o.a. bevolkingsopbouw/kinderaantallen voor en na nieuwbouw, 
behoefteonderzoek i.r.t. andere voorzieningen in de buurt, ruimtelijke opbouw wijk, 
mogelijkheden op bewuste plek). 
Met het Bewonerscomite is afgesproken dat het stadsdeel opdrachtgever is. 
De opdracht die de speelruimtespecialist heeft gekregen is besproken met 
vertegenwoordigers van het bewonerscomite. 

Conclusie en aanbeveling speelruimteanalyse 
"Gezien het aantal kinderen (0 tot en met 5 jaar), jeugdigen (6 tot en met 11 jaar) 
en jongeren (12 tot en met 18 jaar), de verdeling over de buurten en de richtlijnen 
uit het speelruimtebeleid, wordt voorgesteld om op de locatie Buyskade een plek 
voor jeugdigen te realiseren. Daarin speelt mee: 
• het tekort aan formele speelruimte en uitdagende toestellen voor de oudere 
jeugd (9-11 jaar) aan de zuidkant van de Frederik Hendrik- & Hugo de Grootbuurt; 
• het ontbreken van uitdagende speeltoestellen voor de jeugd in de gehele 
zuidpunt (kan op meerdere manieren worden opgelost zie 3.4); 
• de 'groene' waarde van de zuidpunt; 
• de huidige en potentiele waarde van (in)formeel spelen en ontmoeten van de 
locatie door ligging en mogelijke inrichting. 
Gezien de overige speelvoorzieningen in de buurt, de ligging en het beperkt 
aantal jeugdigen kan daarbij gedacht worden om niet zozeer een formele 
speelplek met alleriei metalen of kunststoffen toestellen te realiseren, maar in te 
zetten op mogelijkheden die nog ontbreken in deze omgeving. Zo is er weinig 
bespeelbaar groen en nauwelijks de mogelijkheid om ergens 'grond onder je 
nagels' te krijgen. De locatie aan de Buyskade biedt hiervoor een goed uitgangspunt. 
Voorgesteld wordt om na te gaan of hier gezamenlijk met de buurt een moes-
/speel-/ontmoetingstuin kan worden gerealiseerd, met eventueel formele 
natuurlijk ogende uitdagende (hoge) klim- en schommeltoestel(len)." 

Conclusie Dagelijks Bestuur 

Zowel de verslagen van de consultatie als de resultaten van de speelruimteanalyse 
worden door het Dagelijks Bestuur onderschreven en dienen als input voor 
vervolgstappen. De behoefte aan alleen voetbal op de Zuidpunt is minder geworden 
door de huidige voetbalmogelijkheden op het Van Beuningenplein. 
Op grond hiervan heeft het Dagelijks Bestuur besloten het inspraakproces voor de 
herinrichting Zuidpunt Buyskade in te gaan met de volgende uitgangspunten (dit in 
afwijking van het besluit tot het realiseren van een voetbalkooi van het Dagelijks 
Bestuur van stadsdeel Westerpark): 

- geen voetbalkooi 
- voorziening voor 6-12 jarigen 
- vergroening 
- behoud van de bomen 
- open speelveldje, mogelijk groen 
- ruimte voor iedereen 
- spannende klim- en speeltoestellen 

Twee leden van het bewonerscomite hebben inmiddels aangegeven dat zij tegen het 
opnemen van een speelveldje als uitgangspunt voor het ontwerp zijn. 

2 



Pagina 3 van 3 Gemeente Amsterdam 

Stadsdeel West 

Ik hecht er aan te melden dat "open speelveldje, mogelijk groen" niet in strijd is met de 
uitkomsten van het speelruimteonderzoek en de consultatiegesprekken. Met name de 
kinderen van de Westerparkschool willen graag een klein voetbalveldje. 
De school gebruikt het huidige veldje regelmatig en wil ook in de toekomst graag 
gebruik blijven maken de speelplek. 

Daarnaast ga ik er van uit dat het participatieproces ten behoeve van een nieuw 
Definitief Ontwerp Zuidpunt Buyskade nu snel van start kan gaan. 

Portefeuillehouder Dirk de Jager 
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